## 國立中興大學管理學院<u>博士班</u> 核心能力檢核表 <u>Ph.D.</u> Competency Assessment Form, College of Management, NCHU

## Doctoral Dissertation Defense (博士論文 論文口試)

系所(Dept.):	指導教授(Advisor):
姓名(Name):	學號(Student NO.):

本問卷旨在評估學生對「學生將在學術及專業領域展現有效的溝通技巧」,作為 AACSB 認證中教學成果檢核的一部分。This questionnaire aims to evaluate "Students will develop advanced academic research skills" as part of the AACSB accreditation teaching outcome assessment.

## 以下為委員填寫 (For Reviewers)

學生對以下面向的理解與應用能力:

Students' understanding and application abilities in the following areas:

O1 Communication	_	Delinear communities and the standard and construction in the
Oral Communication	5	Delivers compelling, well-structured, and engaging presentations in academic
口頭表達能力		settings.
		在學術環境中進行引人入勝、結構良好且具有吸引力的演講。
	4	Frequently delivers clear and structured presentations with minor lapses in
		engagement.
		經常能進行清晰且結構化的演講,但在吸引力上偶有不足。
	3	Provides adequate oral communication but with noticeable issues in structure or
		clarity.
		提供適當的口頭表達,但在結構或清晰度方面有明顯問題。
	2	Struggles to communicate ideas clearly and effectively in oral presentations.
		在口頭表達中難以清楚有效地傳達想法。
	1	Fails to communicate effectively in oral settings.
		無法在口頭場合中進行有效溝通。
Written Communication	5	Produces publication-quality written work with strong organization and clarity.
寫作能力		創作出具有出版水準、組織良好且清晰的書面報告。
	4	Frequently produces clear and well-organized written work with minor lapses.
		經常能創作出清晰且組織良好的書面報告,但有些微不足。
	3	Provides acceptable written work with occasional issues in clarity or
		organization.
		提供可接受的書面報告,但偶有清晰度或組織上的問題。
	2	Struggles to produce coherent and well-organized written work.
		難以創作出連貫且組織良好的書面報告。
	1	Fails to produce acceptable written work.
		無法創作出可接受的書面報告。